
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
23. seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 14. 12. 2017, ob 17. uri v sejni 
sobi Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič.        
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Danijel Golobič, g. Mirko Golobič, ga. Valerija Hudorovac (prišla ob 17.05), g. Bojan Jakša, 
g. Ferdinand Jakša, ga. Melita Kmet Ličen (prišla ob 17.05), g. Rudi Kofalt, g. Anton Križe, g. 
Vili Malnarič, g. Miha Mihelčič, ga. Dina Plut, ga. Damjana Simonič, g. Peter Štukelj in ga. 
Darja Zamida Pečavar (prišla ob 17,10). 
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave,  

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• dr. Iva Konda – višji svetovalec za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 

• ga. Natalija Kastelec – višji svetovalec za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Beti Pintarič – zapisnikarica, 

• ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list, 

• ga. Verica Marušič – TV Novo mesto. 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOSTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je uvodoma ugotovila, da je na seji, od 14. svetnikov, prisotnih 
12 članov občinskega sveta. Svetnica Valerija Hudorovac se je seje udeležila ob 17.05, 
svetnica Darja Zamida Pečavar pa se je seje udeležila ob 17,10. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave.  
 
Predlog sklepa št.  032-9/2017-4: 
Sprejme se dnevni red 23. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 

1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 22. redne seje občinskega sveta. 
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Obravnava in sprejem predloga Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 

zemljišča V Občini Semič – DRUGA OBRAVNAVA. 
5. Obravnava in sprejem predloga Odloka o občinskem podrobnem prostorskem 

načrtu Črmošnjice (enota CRM-4) – DRUGA OBRAVNAVA. 
6. Obravnava in sprejem predloga Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2018 – 

PRVA OBRAVNAVA. 
7. Obravnava in sprejem predloga Odloka o postopkih in merilih za sofinanciranje 

letnega programa športa v Občini Semič – PRVA OBRAVNAVA. 
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8. Obravnava in sprejem predloga Pravilnika o podeljevanju nagrad in priznanj 
športnikom Občine Semič. 

9. Obravnava in sprejem predloga Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika 
o dodeljevanju nepovratnih finančnih sredstev za sofinanciranje nakupa in vgradnje 
malih čistilnih naprav v Občini Semič. 

10. Obravnava in sprejem predloga Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika 
o dodelitvi nepovratnih finančnih sredstev za izvedbo individualnih kanalizacijskih 
priključkov na javno kanalizacijo v Občini Semič. 

11. Pobude in vprašanja članov sveta. 
12. Razno. 
 

Ob 17.05 se je seje udeležila svetnica Valerija Hudorovac.  
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 032-9/2017-4  je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-9/2017-5:    
Za zapisnikarico se predlaga ga. Beti Pintarič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 

Sklep št. 032-9/2017-5 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 22. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  

 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-9/2017-6: 
Sprejme se zapisnik 22. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 032-9/2017-6 je sprejet. 
 
Ob 17.10 se je seje udeležila svetnica Darja Zamida Pečavar.  
 

Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnikom predstavila aktivnosti občine. Večina investicij je 
bila že v oktobru predana namenu.  Dela na 3. fazi komunalne infrastrukture v PSC Vrtača so 
tudi zaključena, investicija pa bo predana namenu v četrtek, 21.12.2017. 
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Izgradnja 1. faze mrliške vežice v Črmošnjicah v letu 2017 ne bo realizirana, saj je na razpis 
prispela le ena ponudba, ki je bila za več kot 30 % višja od ocenjene vrednosti. Postopek 
javnega naročila je bil zaključen brez izbire izvajalca, ponovno pa bo javno naročilo 
objavljeno po sprejemu proračuna za leto 2018.  
Odkup zemljišč v PSC Vrtača: nakup zemljišč je predviden po sprejemu proračuna za leto 
2018. 
Projekt Misterion in obnova muzejske hiše v Semiču: Dela na obnovi muzejske hiše so se 
pričela. Pri rekonstrukciji starejših objektov lahko vedno pričakujemo presenečenja, vezana 
na obnovo in tudi pri muzeju ni drugače. Pri odstranitvi podov (tal) je pri statiki prišlo do 
težav, zaradi katerih bo potrebno skupaj z izvajalcem in projektantom, ki je tudi nadzornik 
obnove, poiskati nove rešitve, katere lahko privedejo do spremembe projekta in posledično 
gradbenega dovoljenja.  
CeROD: Županja je povedala, da je bila danes na seji sveta županov, na kateri so župani 
sprejeli elaborat cen za leto 2018, s katerim bo prišlo do korenitega znižanja cen obdelave in 
odlaganja odpadkov, in sicer se cena te storitve s 1.1.2018 znižuje za dobrih 17% (iz 152,00 
EUR na 126,00 EUR). Februarja 2018 bo narejen tudi elaborat obračunske cene, iz katerega 
bo razviden presežek, katerega smo preko položnic uporabniki že plačali. Presežek bo vrnjen 
komunalnim podjetjem, katera bodo prejeti presežek preko obračuna vrnila uporabnikom, tj. 
občanom. Župani so sprejeli tudi poslovni plan in plan investicij za prihodnje leto, katera se 
bosta po potrditvi s strani skupščine,  tudi nemudoma pričela izvajati.  
3. razvojna os: 16.11.2017 se je sestal Odbor za spremljanje aktivnosti za gradnjo 3. razvojne 
osi – južni del. Na spletni strani DARSa je objavljen semafor z ažurnimi podatki glede 
aktivnosti v zvezi z izgradnjo 3. razvojne osi, na katerem javnost lahko vsak trenutek spremlja 
kako napredujejo aktivnosti glede tega. Po zadnjih informacijah Vlada uredbe še ni sprejela, 
planira pa se sprejem še v decembru 2017. 
 
RAZPRAVA:  
G. Petra Štuklja je zanimalo, kdaj bodo člani odborov prejeli gradivo Cerod-a za skupno sejo 
odborov za gospodarstvo Občin Črnomelj in Semič, ki je napovedana za 18.12.2017. 
 
G. Boštjan Ogulin je pojasnil, da so gradivo prejeli samo predsedniki in bo poskrbljeno, da ga 
prejmejo tudi ostali udeleženci skupne seje odborov za gospodarstvo. V kolikor se bo 
izpostavilo, da je za pregled in preučitev gradiva premalo časa, se lahko seja premakne na 
poznejši datum. 
 

Ad. 4) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O NADOMESTILU ZA UPORABO 
STAVBNEGA ZEMLJIŠČA V OBČINI SEMIČ – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Uvod in predstavitev predloga odloka je podala ga. Natalija Kastelec. Pojasnila je, da na 
predlog iz prve obravnave ni bilo prejetega nobenega amandmaja, zato je vsebina druge 
obravnave enaka, dodana je le tabela z izračuni, kot je bilo predlagano na prejšnji seji.  
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor se s predlagano vsebino 
odloka strinja in predlaga sprejem Odloka v drugi obravnavi. 
 
Županja je zaključila razpravo in predlog odloka dala na glasovanje. 
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Predlog sklepa št. 422-4/2017-6: 
Sprejme se predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Semič v 
predlagani vsebini za drugo obravnavo in se ga pošlje v objavo v Uradni list RS.. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 422-4/2017-6 je sprejet. 
 

Ad. 5) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM 
PROSTORSKEM NAČRTU ČRMOŠNJICE (ENOTA CRM-4) – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Uvod in predstavitev predloga odloka je podala ga. Natalija Kastelec. Pojasnila je, da na 
predlog iz prve obravnave ni bilo prejetega nobenega amandmaja, zato je vsebina druge 
obravnave enaka.  
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor se s predlagano vsebino 
odloka strinja in predlaga sprejem Odloka v drugi obravnavi. 
 
Županja je zaključila razpravo in predlog odloka dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 3505-03/2016-38: 
Sprejme se predlog Občinskega podrobnega prostorskega načrta Črmošnjice (enota CRM-
4) v predlagani vsebini za drugo obravnavo in se ga pošlje v objavo v Uradni list RS. 
Sprejeti akt se objavi tudi na spletni strani Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 3505-03/2016-38 je sprejet. 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE SEMIČ ZA 
LETO 2018 – PRVA OBRAVNAVA 

 
Uvod v točko je predstavila direktorica občinske uprave, ga. Mateja Kambič. Izpostavila je 
najpomembnejša dejstva: 

- višina proračuna 2018 znaša 5,49 mio EUR, 
- iz naslova dohodnine bo v letu 2018 dobrih 100.000,00 EUR več sredstev zaradi višje 

povprečnine, 
- iz 23. čl. ZFO (sredstva namenjena za investicije) bo več nepovratnih sredstev (slabih 

200.000,00 EUR) in nekaj manj povratnih sredstev (dobrih 133.000,00 EUR), 
- največji odhodek proračuna bo predstavljal projekt Misterion oz. obnova muzejske 

hiše v Semiču (dobrih 900.000,00 za obnovo muzeja, razlika do 955.000,00 EUR pa za 
vzporedne aktivnosti iz projekta), 

- druge večje investicije v 2018 bodo: izgradnja pločnika in javne razsvetljave v Stranski 
vasi, obnova komunalne infrastrukture v občini, nakup zemljišč (predvsem v PSC 
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Vrtača), kanalizacija Sadinja vas – Vavpča vas – Trata (iz sredstev razvoja regij), 
mrliška vežica Črmošnjice, pločnik in javna razsvetljava Štrekljevec,… 

- v 2018 planiramo novo dolgoročno zadolžitev v višini 700.000,00 EUR saj zaradi 
visokih investicij Občina se more zagotoviti dovolj lastnih sredstev. Kljub temu bo 
znašala zadolženost Občine Semič na prebivalca 331,64 EUR, kar je manj kot znaša 
povprečna zadolženost občine na prebivalca v Sloveniji (409,00 EUR).  

 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo: Odbor podpira investicijski del proračuna, ima pa 
pomisleke glede smiselnosti ene od njih, in sicer nadkritja balinišča v Semiču. Odbor smatra, 
da je ta investicija nepotrebna, sredstva, namenjena tej investiciji pa bi bilo smiselno 
prerazporediti drugam. Odbor predlaga, da se iz tega naslova sredstva preusmerijo v 
naslednje investicije: 

- izgradnja javne razsvetljave Kulturni center – Vavpča vas,  
- izboljšanju oziroma zagotavljanju funkcionalnosti novo pridobljenih zemljišč v PSC 

Vrtača, 
- izgradnji mrliške vežice na Gradniku. 

Odbor zanima, kaj je razlog za tolikšno podražitev avtobusnih prevozov šoloobveznih otrok in 
ali ima Občina v načrtu izdelavo projekta širitve daljinskega ogrevanja (Ulica Pot k Lebici), saj 
so prejeli informacijo, da v tej ulici obstaja interes po priklopu.   
 
G. Bojan Jakša je izrazil željo, da investicija pokritja balinišča ostane v proračunu, saj že dolgo 
časa čaka na realizacijo.  
 
Ga. Mateja Kambič je pojasnila, da je podražitev avtobusnih prevozov posledica nove, 
dodatne relacije, ki znaša dodatnih 30 km več na dan. Najeti kombi, ki je prevoze opravljal 
pretekla leta, ima premajhno kapaciteto in bi bil primoran opravljati 2 vožnji, kar bi pomenilo 
dodatnega šoferja, zato najema šola več ne koristi; prevoze zato opravljajo sedaj z 
avtobusom. 
 
G. Miha Mihelčič je predlagal, da se sredstva, namenjena pokritju balinišča, prerazporedijo, 
in sicer: 

- 30.000,00 EUR za preureditev kuhinje v vrtcu, 
- 30.000,00 EUR za izgradnjo javne razsvetljave Vavpča vas. 

 
G. Peter Štukelj je predlagal, da se v proračunu 2018 zagotovijo sredstva za ureditev 
protizdrsne prevlek na cesti pri Kraljevi Nežki (Roška cesta pod Šavarjem). Zaradi slabega 
stanja javnih poti po vaseh predlaga, da bi se v proračunu vsako leto zagotovila sredstva za 
obnovo ceste v eni od vasi. 
 
G. Anton Križe je predlagal, da se v proračun umestijo tudi sredstva za doasfaltiranje vsaj 200 
m ceste od Stranske vasi proti Vražjemu kamnu. Ta cesta je izredno obremenjena s tovornimi 
vozili, ki dnevno prevažajo blago in surovine v industrijsko cono v Črnomelj. Promet je gost in 
izredno moteč za prebivalce ob cesti. 
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Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je Občina Semič na Občino Črnomelj že naslovila 
pismo s pobudo o sanaciji in obnovi te ceste. Dobila je informacijo, da je obravnava te 
pobude že uvrščena na dnevni red skupnega sestanka županj in župana občin Bele krajine. 
 
Predlog sklepa št. 410-09/2017-13: 
Potrdi se predlog Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2018 s pripombami za prvo 
obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 410-09/2017-13 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 410-09/2017-14: 
Potrdi se predlog Kadrovskega načrta proračuna Občine Semič za leto 2018 za prvo 
obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 410-09/2017-14 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-26/2017-2: 
Potrdi se Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine za leto 2018 za prvo 
obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 478-26/2017-2 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 410-09/2017-15: 
O predlogu Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2018 se opravi javna razprava. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 410-09/2017-15 je sprejet.  
 

Ad. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O POSTOPKIH IN MERILIH ZA 
SOFINANCIRANJE LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI SEMIČ – PRVA OBRAVNAVA 

 
Gradivo je predstavila ga. Beti Pintarič. Izpostavila je, da sprejetje odloka narekuje 16. člen 
novega Zakona o športu, kateri je bil sprejet maja letos. Odlok v celoti nadomešča pravilnik, 
kateri je bil v veljavi od leta 2012. Bistvene razlike v primerjavi z prejšnjim pravilnikom so: 

- na javni razpis programov v športu se lahko prijavijo samo športna društva, ki imajo v 
svojem temeljnem aktu šport opredeljen kot pretežno dejavnost, 

- obštudijska športna dejavnost je po novem omejena le na kraj študija, zato tega 
programa novi odlok več ne predvideva, 

- nov športni program je šport starejših, ki omejuje starost uporabnikov na 65 let ali 
več, 
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- odlok na podlagi zakona v pretežnem delu dopušča sofinanciranje objektov (najemi, 
stroški objektov) in strokovnega kadra, materialni stroški so upravičen strošek le pri 
organizaciji športnih dogodkov in športnih prireditev, 

- zakon po novem ureja tudi zaposlovanje vrhunskih športnikov v celotni javni upravi 
(do sedaj le v policiji in vojski); dopušča tudi zaposlitev na nivoju občin, kar je odvisno 
od interesa lokalne samouprave, sredstva pa se razpisujejo z letnim programom 
športa za vsako leto posebej.  

 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor predlaga, da se Odlok v prvi 
obravnavi sprejme v predlagani vsebini. 
 
Predlog sklepa št. 007-04/2017-2: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Odlok o postopkih in merilih za sofinanciranje letnega 
programa športa v Občini Semič v predlagani vsebini za prvo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 007-04/2017-2 je sprejet. 
 

Ad. 8) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA PRAVILNIKA O PODELJEVANJU NAGRAD IN 
PRIZNANJ ŠPORTNIKOM OBČINE SEMIČ 

 
Uvod v točko je predstavila ga. Beti Pintarič. Pravilnik je v bistvu nadaljevanje zakonskih 
določil, saj nagrajevanje športnikov predvideva že sam Zakon o športu, posledično pa tudi 
naš odlok. Sam pravilnik natančno opredeljuje, kdo lahko prejme priznanje, kakšna so merila 
za dodelitev priznanja in kdo je lahko predlagatelj. Nagrade se vsako leto posebej opredelijo 
v letnem programu športa, javni razpis za podelitev pa se objavi ločeno od javnega razpisa za 
sofinanciranje športnih programov. Pravilnik poleg priznanja za športnika in športnico leta 
vključili tudi priznanje za športno ekipo leta. Pri obravnavi predloga na odboru za družbene 
dejavnosti je bil zaradi nedvoumnosti pripravljen predlog spremembe drugega odstavka 3. 
člena pravilnika, ki določa pogoje za kandidaturo ekipe na razpisu. 
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor predlaga, da se pravilnik sprejme s 
predlagano spremembo 3. člena. 
 
G. Rudija Kofalta je zanimalo, ali smejo kandidirati na razpisu tudi športniki gasilci oziroma 
športne gasilske ekipe. 
 
Ga. Beti Pintarič je potrdila, da smejo. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-03/2017-2: 
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Sprejme se predlog Pravilnika o podeljevanju nagrad in priznanj športnikom Občine Semič 
v predlagani vsebini (s spremembo v 3. členu, posredovano dne 13. 12. 2017). Pravilnik se 
objavi v Uradnem listu RS in začne veljati osmi dan po objavi. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 007-03/2017-2 je sprejet. 
 

Ad. 9) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN 
DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O DODELJEVANJU NEPOVRATNIH FINANČNIH SREDSTEV ZA 
SOFINANCIRANJE NAKUPA IN VGRADNJE MALIH ČISTILNIH NAPRAV V OBČINI SEMIČ. 

 
Gradivo je predstavil g. Boštjan Ogulin in predlagal spremembo 8. člena pravilnika, na 
podlagi katerega bi upravičenci, ki so podali popolno vlogo, in se jim, zaradi porabe 
razpoložljivih sredstev v tekočem proračunskem letu, s sklepom dodeljena sredstva ne more 
izplačati v tekočem letu, sredstva prejeli nakazana takoj po sprejemu proračuna za naslednje 
leto.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor predlaga sprejem predloga 
spremembe, dodaja pa predlog, da se rok za pripravo seznama upravičencev in predloga o 
dodelitvi proračunskih sredstev podaljša do največ 30 dni od dneva obravnave vlog.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-04/2012-8: 
Sprejme se Pravilnik o spremembah Pravilnika dodelitvi nepovratnih finančnih sredstev za 
sofinanciranje nakupa in vgradnje malih čistilnih naprav v Občini Semič s predlagano 
spremembo v 2. odstavku 8. člena, to je, da se rok za pripravo seznama upravičencev in 
predloga o dodelitvi proračunskih sredstev podaljša do največ 30 dni od dneva obravnave 
vlog. Pravilnik se pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 007-04/2012-8 je sprejet. 
 

Ad. 10) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN 
DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O DODELITVI NEPOVRATNIH FINANČNIH SREDSTEV ZA 
IZVEDBO INDIVIDUALNIH KANALIZACIJSKIH PRIKLJUČKOV NA JAVNO KANALIZACIJO V 
OBČINI SEMIČ 

 
G. Boštjan Ogulin je predstavil predlagane spremembe 9. člena pravilnika. Po sprejemu 
predloga bi upravičenci, ki so podali popolno vlogo, in se jim, zaradi porabe razpoložljivih 
sredstev v tekočem proračunskem letu, s sklepom dodeljena sredstva ne more izplačati v 
tekočem letu, sredstva prejeli nakazana takoj po sprejemu proračuna za naslednje leto.  
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RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor predlaga sprejem predloga 
spremembe, dodaja pa predlog, da se rok za pripravo seznama upravičencev in predloga o 
dodelitvi proračunskih sredstev podaljša do največ 30 dni od dneva obravnave vlog.  
 
Predlog sklepa št. 007-02/2016-3: 
Sprejme se Pravilnik o spremembah Pravilnika o dodelitvi nepovratnih finančnih sredstev 
za izvedbo individualnih kanalizacijskih priključkov na javno kanalizacijo v Občini Semič s 
predlagano spremembo v 2. odstavku 9. člena, to je, da se rok za pripravo seznama 
upravičencev in predloga o dodelitvi proračunskih sredstev podaljša do največ 30 dni od 
dneva obravnave vlog. Pravilnik se pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 007-02/2016-3 je sprejet. 
 

Ad. 11) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Danijel Golobič je prosil za pojasnilo glede aktivnosti pri sanaciji: 

- ceste v Bukovje, 
- udarne jame pri hiši Kot 32 (pri kapelici v Kotu), 
- ceste skozi Praprot  (od ovinka do Sever Tineta) – cestišče močno poškodovano, 

udarna jama pri Severjevih povzroča poškodbe na vozilu. 
G. Golobiča je zanimalo tudi, zakaj je služba za pluženje in posipavanje ob zadnjem sneženju 
pluženje izvedla tako pozno, posipavanja poledenelih cestišč pa sploh niso izvajali.  
Prosil je tudi za informacijo, kakšna je situacija glede priklopa na optiko, saj s strani Tritela 
zainteresirani uporabniki ne prejmejo nobenih kontaktov in niso odzivni. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da se bo opravil ogled ceste v Kotu in na Praprotu. 
Občina ni prejela še nobenih novih informacij glede prenosa omrežja iz Tritela na novega 
upravljavca, v kolikor pa imajo uporabniki težave s podjetjem Tritel, naj se obrnejo na 
Boštjana Ogulina. 
 
G. Bojan Jakša je svetnike pozval k oddaji mnenj in predlogov na pismo, katerega so vsi 
svetniki prejeli s strani ŠD Partizan oziroma Mira Kočevarja. G. Kočevar navaja, da s strani 
ravnateljice prejeli opozorilo, da pri rekreaciji košarke golov več ne smejo odstranjevati, za 
varnost rekreativcev pa bo poskrbljeno s penasto zaščito, katera bo nameščena na gole.  
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor je temo obravnaval, mnenje 
odbora pa je, da so razmerja med najemnikom in najemodajalcem stvar dogovora med tema 
dvema strankama. Odbor predlaga, da najemodajalec v primeru oddaje prostora najemniku 
odda primerno pripravljen prostor za namen, za katerega najemnik prostor najema. 
Osebno je g. Golobič  podjetje Darma zaprosil za mnenje glede varne uporabe prostora in 
opreme. V Darmi so pojasnili, da je oprema v telovadnici Semič brezhibna in pravilno 
nameščena, ker pa je telovadnica narejena kot »multi uporabna«, je v njej nameščena 
oprema, ki je namenjena premikanju. Golobič smatra, da je najemodajalec dolžan 
uporabnikom prostor oddati varno uporabo.  
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G. Vili Malnarič je komentiral, da o tej zadevi občinski svet ne bi smel odločati, lahko le poda 
svoje mnenje. Ker je najem pogodbeno razmerje med dvema stranema je prav, da se vse 
dogovori v pogodbi ali v aneksu. V razmislek je morda tudi dejstvo, da je v 21ih letih verjetno 
prišlo do novih sistemov pritrjevanja in bi nova tehnika morda lahko omogočala hitrejše 
odstranjevanje in pritrjevanje opreme brez vijačenja. 
 
Ga. Melita Kmet Ličen je povedala, da smejo po zakonu opremo odstranjevati in nameščati le 
pooblaščene osebe. Občinski svet je seznanila tudi z informacijo, da uporabniki po 
odstranitvi golov le-te samo odmaknejo na rob igrišča, kar še vedno predstavlja nevarnost za 
poškodbe, s slikami pa je svetnikom pokazala kakšne poškodbe na parketu telovadnice je 
pustilo premikanje golov. S strani ravnateljice je dobila tudi informacijo, da je pred časom iz 
telovadnice izginil semafor, katerega do danes še nihče ni vrnil. 
 
G. Peter Štukelj je povedal, da se je po prejemu Kočevarjevega pisma takoj obrnil na 
ravnateljico kot član sveta staršev. Ravnateljica mu je podala svoje mnenje in potrdila, da 
tudi šola pri izvajanju določenih športnih dejavnostih odmika gole. Štukelj predlaga, da 
hišnik, kot pooblaščena oseba s certifikatom, gole pred izvajanjem rekreacij odmakne in jih 
naslednji dan pred pričetkom pouka tudi strokovno namesti nazaj. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, se strinja s predlogom, kot ga je formiral Odbor za družbene 
dejavnosti in predlaga, da se ga pošlje obema stranema. 
 
G. Rudi Kofalt je opozoril na nevarnost zaradi iztekanja vode iz žlebov terase hotela v Semiču  
neposredno na pločnik. Zaradi nizkih temperatur pozimi pločniki zamrzujejo. Nevarna pa je 
tudi nizko nameščena klima na bivšem kegljišču. Lastnika je potrebno opozoriti, da 
nevarnosti odpravi. 
 
G. Anton Križe je občinskemu svetu prenesel težave z mobilnim signalom v Rožnem Dolu, 
občane pa zanima tudi kako napreduje projekt nove mrliške vežice v Rožnem Dolu. 
 
Županja, ga. Polona Kambič je pojasnila, da je bil za mrliško vežico že naročen projekt, 
postopek pa je bil tik pred pridobitvijo gradbenega dovoljenja. Zadeva se je ustavila, saj 
lastnica zemljišča, kamor bi bil speljan kap strehe, ne da soglasja. Sedaj se išče nove variante.   
 
Ga. Dina Plut je opozorila na težavo s smetnjaki ob novi povezovalni cesti. Le-ti se že ob 
manjšem vetru prevračajo, vsebina pa smeti okolico. 
 
Ga. Darja Zamida Pečavar je opozorila na pregoreno žarnico javne razsvetljave v Srednji vasi 
(prvi kandelaber pri rezervoarju). 
 
G. Miha Mihelčič je Občino pozval, da iz parkirišča pri Brunskoletovi hiši odstranijo 
smetnjake, saj jemljejo prepotrebna parkirna mesta ob hiši.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da drugega primernega mesta ni in ker gre za javno 
površino, vseh 5 smetnjakov ostane tam, razen če se najde drug primeren prostor, ki bi 
omogočal pokritje starega mestnega jedra Semiča.  
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G. Petra Štuklja je zanimalo, ali je Občina seznanjena z dogajanjem v »stari novi« Staretovi 
hiši na Selih in priporočil, da Policija naredi obhode ter preveri dogajanje v in ob njej.  
Prav tako je dal pobudo, da se preveri lastništvo in pripravljenost odkupa zemljišča nasproti 
novega avtobusnega postajališča na povezovalni cesti. Otroci so si namreč samoiniciativno 
pričeli na tem zemljišču »izdelovati« progo za kolesa. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da je zemljišče last Marije Šuštarič in g. Štuklju 
predlagala, da sam preveri, ali je pripravljena zemljišče prodati. 
 

Ad. 14) RAZNO 

 
Pod točko razno ni bilo pripravljenega gradiva. 
 
 
Seja sveta je bila zaključena ob 18.30. 
 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
Beti Pintarič       Polona Kambič 
 
________________________    _________________________ 


